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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Rogán Antal, Miniszterelnöki Kabinetirodát vezető 
miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor dolgoznak ki átlátható és tisztességes pályázati 
rendszert a turisztikai támogatások odaítélésére?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

A 24.hu  terjedelmes  cikkében  taglalja,  hogy  milyen  egyenlőtlenül  kerültek  kiosztásra  a  hazai
turisztikai támogatások az elmúlt öt évben.

https://24.hu/belfold/2023/10/19/turisztikai-tamogatasok-kisfaludy-program-magyar-turisztikai-
ugynokseg-fideszes-onkormanyzatok/

2017 óta összesen 61 milliárd forint közpénzt osztott ki a Magyar Turisztikai Ügynökség alá tartozó
Kisfaludy  2030  Zrt.  178  önkormányzatnak  454  turisztikai  projekt  megvalósítására.  A  24.hu
összesítése  szerint  ennek  az  összegnek  78,4  százalékát  fideszes  polgármesterek  által  vezetett
települések kapták,  míg az ellenzékinek nevezhető pártok,  egyesületek által  vezetett  települések
mindössze 2,2 milliárd forint támogatásban részesültek.

Még egyenlőtlenebb képet mutat a megyei jogú városok helyzete. Bár a 23 településből 10 vezetése
ellenzékinek  tekinthető,  míg  a  kormánypártiak  14  milliárd  579  millió  forint  támogatásban
részesültek, addig az ellenzéki irányításúakból csupán Bajának és Miskolcnak jutott egy 54 milliós,
illetve egy 8 milliós finanszírozás.

Sajtóinformációk  szerint  ráadásul  a  pénz  jelentős  részére  nem kiírt  pályázat  keretében  lehetett
jelentkezni, hanem egyedi, „ad hoc” döntések alapján ítélték oda a támogatásokat. Amikor Guller
Zoltán volt a Magyar Turisztikai Ügynökség vezérigazgatója, akkor egyszemélyben döntött ezekről
a pénzekről.



A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

1. Miért fosztják meg azokat a településeket a turisztikai fejlesztési pénzektől, melyeknek választói
nem kértek a kormánypárti városvezetésből?

2. Mikor fejezik be végre az ellenzéki polgármesterek által irányított települések ellehetetlenítését?

3.  Mikor  dolgoznak  ki  átlátható  és  tisztességes  pályázati  rendszert  a  turisztikai  támogatások
odaítélésére?

 

Várom válaszát, tisztelettel

dr. Tóth Bertalan
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